
Skrivelse av Sara Svanström (L) Dennis Wedin (M) om att Trafikkontoret tillsammans 
med stadsdelarnas parkförvaltningar inventerar på vilka gator det går att plantera träd 
eller anlägga växtbäddar på. 

Med klimatförändringar blir extremväder vanligare. Hetare somrar, skyfall och torka är vad vi 
kan förvänta oss allt oftare framöver. Staden måste planeras på ett sätt som gör den mer 
motståndskraftig mot till exempel torka och översvämningar. Genom fler träd i stadsmiljön, 
gröna väggar och tak samt ett bättre tillvaratagande av vatten rustas staden mot extremväder 
och blir dessutom vackrare. Vi behöver därför plantera fler träd och anlägga växtbäddar där 
det går, även inne i innerstaden och i gatumiljö. I centrala Stockholm finns flera breda gator 
där det finns utrymme för träd och grönska på trottoarerna. 

Då gränsdragningen mellan stadsdelsförvaltningen och trafikkontoret är sådan att det kräver 
ett gemensamt arbete lägger vi även den här skrivelsen i samtliga berörda nämnder. 

Med anledning av detta vill Liberalerna och Moderaterna uppdra åt trafikförvaltningen att 
redogöra för följande: 

1. Finns det inventerat på vilka gator/trottoarer skulle det gå att plantera träd där det inte 
finns träd idag och i sådana fall vilka gator? 

2. Finns det andra ytor, som stadsdelsnämnderna beslutar om där det skulle gå att 
plantera mer grönska? 

3. Hur skulle genomförandet av ett trädprogram för stadens gator/trottoarer kunna se ut? 
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